
BRM-III.0012.8.16.2019  

                                                   P R OT O K Ó Ł
nr 16/VIII/2019

posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Rady Miasta Lublin 
z dnia 26 listopada 2019r. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Sadowski.

   W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji – 11 osób, 
zgodnie z załączonymi listami obecności (zał. 1 i 2). 

    Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności
osób zaproszonych (zał. 3).

Porządek posiedzenia obejmował następujące punkty:
1.  Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2020 rok
    (druk nr 542-1).
2.  Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin
    (druk nr 543-1).
3.  Sprawy wniesione.

Adn. 1.
      Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2020 rok został
poddany pod dyskusję. Na pytanie radnego Zdzisława Drozda o to dlaczego w tym roku
jest tak dużo mniej środków na sport bo w porównaniu z rokiem ubiegłym jest mniej o 5
mln  zł.,  Dyrektor  Wydziału  Budżetu  i  Księgowości  Pani  Mirosława  Puton
poinformowała, że nie tylko na sport jest mniej gdyż i w innych działach środki są mniejsze
niż w ubiegłym roku, a wynika to stąd, że jest dużo wydatków, a aż 47% z nich to tzw.
sztywne wydatki, przypisane na konkretne cele i w drodze ustawowej jesteśmy zmuszeni
do  ich  realizacji.  Odpowiadając  z  kolei  na  wątpliwości  Przewodniczącego  Komisji
Dariusza  Sadowskiego o  to  czy  wystarczy  środków  na  upowszechnianie  kultury
fizycznej,  jeżeli  przeznaczono  na  ten  cel  na  rok  przyszły  10  mln  zł,  podczas  gdy
wykonanie za ubiegły rok wyniosło 13 800 tys. zł, Dyrektor Wydziału Sportu Pan Jakub
Kosowski odpowiedział,  że  odbiera  dużo  sygnałów  zaniepokojenia  ze  środowisk
sportowych i  liczy  na to,  że  jeszcze uda się  ten  budżet  zwiększyć,  bo  w przeciwnym
wypadku będzie trzeba zmniejszać dotacje średnio o 30 procent.

Radny  Leszek  Daniewski pytał  m.in.  o  kwotę  100  tys.  zł,  przeznaczoną  na
utrzymanie  zapory  czołowej  do  Zalewu  Zemborzyckiego  -  na  co  są  te  pieniądze
przeznaczone. Radny pytał też o przeznaczenie 4 mln zł na instytucje kultury fizycznej, a
dokładnie  objęcie  udziałów  w  MOSiR  celem  sfinansowania  potrzebnych  remontów  i
inwestycji. Radny pytał jakie inwestycje i remonty będą realizowane. Pytał też o sposób
kalkulacji środków przeznaczonych dla Motoru, bo jest to nieporównanie większa kwota od
dofinansowania dla drużyn, które reprezentują Lublin w ekstraklasie.

Pani Dyrektor M.Puton wyjaśniła, że pieniądze przeznaczone na zaporę czołową
nad  Zalewem  są  związane  z  jej  bieżącym  utrzymaniem,  na  niezbędne  prace
konserwatorskie, które są dokonywane okresowo. Co do dokładnych prac przy zaporze
Pani Dyrektor zapowiedziała, że poprosi MOSiR o szczegółową informację. 

Dyrektor  Biura  Nadzoru  Właścicielskiego  Pan  Łukasz  Mazur informował,
odnosząc się do środków przeznaczonych na objęcie udziałów w MOSiRze o zadaniach
priorytetowych spółki, które muszą być zrealizowane w pierwszej kolejności i są to zadania
na  ponad  3  mln  zł.  Nieco  ponad  1  mln  zł  jest  potrzebne  na  dostosowanie  stadionu
żużlowego do wymogów ekstraligi, ok. 1 mln zł jest potrzebny na modernizację wentylacji
na  Aqua  Lublin.  Jest  jeszcze  dużo  mniejszych  zadań,  koniecznych  do  realizacji  w
pierwszej kolejności. 
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Następnie radni przystąpili do zgłaszania wniosków w sprawie zmian w omawianym
projekcie budżetu. Wszystkie zgłoszone wnioski zostały zaopiniowane pozytywnie. 

    Komisja przyjęła następujące wnioski w sprawie zmian w projekcie budżetu miasta na
2020 rok:

wnioski radnego Eugeniusza Bielaka:

1. wykonanie  nowej  nawierzchni  jezdni  i  remont  miejsc  parkingowych  na  ul.
Władysława Jagiełły; 300 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale
- 70005,

         Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 10 osób „za”.

2. wykonanie skwerów wypoczynkowych z nasadzeniem krzewów i kwiatów przy
blokach mieszkalnych przy ul. Zygmunta Augusta; nr 18, nr 21 i nr 22,  60 tys. zł,
źródło finansowania – administracja publiczna w rozdziale – 75023,

         Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 11 osób „za”.

3. wykonanie chodników i ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem ul. Grenadierów
między  ul.  Chemiczną  a  ul.  Pancerniaków;  200  tys.  zł,  źródło  finansowania –  ze
sprzedaży mienia w rozdziale – 70005,

         Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 11 osób „za”.

4. wykonanie  skwerów rekreacyjno-wypoczynkowych przy  ul.  Gospodarczej;  500
tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005,

         Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 11 osób „za”.

5. budowa nowego odcinka jezdni z chodnikami i oświetleniem - przedłużenie ul.
Węglarza do ul. Trześniowskiej; 2 mln. zł,  źródło finansowania – drogi wewnętrzne w
rozdziale -60017,

         Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

6. wykonanie  skwerów  rekreacyjnych  przy  ul.  Bluszczowej  i  przy  ul.  Węglarza;
100 tys. zł, źródło finansowania – promocja miasta w rozdziale – 75075

         Wniosek został przyjęty głosami: 9 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

wnioski radnego Leszka Daniewskiego:

7. Remont boiska sportowego przy Szkole Podstawowej nr 30, wartość szacunkowa 
2,5 mln zł; źródło finansowania: zwiększenie dochodów w rozdziale 70005 – sprzedaż 
działek.        

           Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 10 osób „za”.

8. Zwiększenie o 200 tys. zł środków dla MOSiR „Bystrzyca”, z przeznaczeniem na
kontynuację  remontu  alejek  na  terenie  Ośrodka  „Marina”;  źródło  finansowania:
zwiększenie dochodów w rozdziale 75618 – opłaty adiacenckie.

            Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 10 osób „za”.
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9. Przekazanie kwoty 100 tys zł. dla MOSiR „Bystrzyca” na opracowanie koncepcji
zagospodarowania Ośrodka „Marina”; źródło finansowania: zwiększenie dochodów w
rozdziale 75618 – opłaty za sprzedaż napojów alkoholowych.

             Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 10 osób „za”.

10. Wykonanie klimatyzacji w hali sportowej „Globus” - wartość 1,5 mln zł;  źródło
finansowania: zwiększenie dochodów z najmu i dzierżawy oraz sprzedaży mieszkań.

             Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”.

wnioski radnego Piotra Chodunia:

11.  Budowa  budynku  socjalnego  (  zaplecza  szatniowo-szkoleniowego  )  dla  KS
Budowlani  Lublin przy ul.  Magnoliowej 8 (obiekty LCKZiU)  -  2.000.000 zł ,  źródło
finansowania: zwiększenie sprzedaży składników majątkowych

            Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”. 

12. Budowa boiska wielofunkcyjnego przy SP 30  im. Króla Kazimierza Wielkiego w
Lublinie  -  1.300.000  zł,  źródło  finansowania:  zwiększenie  sprzedaży  składników
majątkowych

           Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”.

13. Przebudowa ul. Herberta na całej długości wraz z remontem ul. Dunikowskiego
na odcinku od skrzyżowania z ul.  Mickiewicza – 3.000.000 zł,  źródło finansowania:
zwiększenie sprzedaży składników majątkowych
      

            Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 8 osób „za”.

14. Kontynuacja budowy (dywanik asfaltowy) ul. Nadrzecznej (kolejny etap odcinek
od ul. Rejtana do ul. Tuwima) – 100.000 zł, źródło finansowania: zwiększenie sprzedaży
składników majątkowych

           Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”.

15. Kontynuacja budowy (dywanik  asfaltowy)  ul.  Robotniczej  –  100.000 zł,  źródło
finansowania: zwiększenie sprzedaży składników majątkowych

          Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”.

wnioski radnego Dariusza Sadowskiego:

16. Dział 926 - Kultura fizyczna, Rozdział 92605 – Zadania w zakresie kultury fizycznej.
Zwiększenie wartości zadania pn. wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej o
kwotę 1 000 000,00 zł do kwoty 11 000 000,00 zł.
Źródło  finansowania:  Dział  700,  Rozdział  70005  –  Gospodarka  gruntami
i nieruchomościami, Zadanie: sprzedaż składników majątkowych.

           Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”.

17.  Dział 926 - Kultura fizyczna, Rozdział 92695 – Pozostała działalność.
Zwiększenie  wartości  zadania  pn.  pozalekcyjne  zajęcia  sportowe  dla  uczniów  o
kwotę 100 000,00 zł do kwoty 1 650 000,00 zł.
Źródło  finansowania:  Dział  700,  Rozdział  70005  –  Gospodarka  gruntami
i nieruchomościami, Zadanie: sprzedaż składników majątkowych

          Wniosek został przyjęty głosami: 8 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.
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            Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2020 rok, 
uwzględniający przyjęte wnioski, został zaopiniowany pozytywnie, głosami: 8 „za”, 
0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

Adn. 2.  
     Projekt  uchwały  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Lublin  został
poddany  pod  dyskusję.  Radny  Leszek  Daniewski zaproponował  przyjęcie  wniosku  o
wpisanie  do  dokumentu  zadania  dotyczącego  wykonania  klimatyzacji  na  Globusie  do
wieloletniej prognozy finansowej. 

       Komisja przyjęła wniosek o wpisanie do wieloletniej prognozy finansowej
Miasta  Lublin  zadania  „wykonanie  klimatyzacji  w  hali  sportowo-widowiskowej
„Globus” w Lublinie".

           Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 9 osób „za”.

Przedmiotowy  projekt  uchwały,  wraz  z  przyjętym  wnioskiem,  został  przez
Komisję zaopiniowany pozytywnie, głosami: 7 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący
się”.

Adn. 3.
       Radny Leszek Daniewski poinformował, że na jednym z wydarzeń sportowych, przy
okazji  którego były  wręczane medale  zasłużonym sportowcom i  trenerom piłki  ręcznej
widział zasłużonego i znanego trenera T-------------- W------------, który nie był uhonorowany
i było Mu z tego powodu przykro. Radny pytał dlaczego tak się stało. 
        W odpowiedzi Dyrektor Wydziału Sportu Pan Jakub Kosowski informował, że tryb
wnioskowania o medale ma zróżnicowany charakter, mogą wnioskować różne osoby i ze
środowiska sportowego i Pan Prezydent i Radni RM, a finalnie Kancelaria i Pan Prezydent
podejmują decyzję o tym komu przyznają medale. Co do środowiska piłki ręcznej to jest w
nim  duże  grono  osób  zasłużonych  i  na  pewno  katalog  osób  zaproponowanych  do
uhonorowania  nie  jest  zamknięty.  Propozycje  osób,  które  należy  wyróżnić  przy  tym
konkretnym  wydarzeniu  podlegały  określonym  kryteriom,  zaakceptowanym  przez
przedstawicieli Polskiego Związku Piłki Ręcznej, zawodniczki i trenerki.

        Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz. 15.00.

   Protokołowała: 
         /-/ Sylwia Bednarska

      

           Przewodniczący Komisji 

                               /-/ Dariusz Sadowski


	Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Sadowski.

